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18/2011 Zarządu Powiatu Słupskiego 
z dnia 10 lutego 2011r. w sprawie 
zatwierdzenia regulaminu realizacji 
i finansowania “Programu wymiany 
eternitowych pokryć dachowych 
w powiecie słupskim”. Regulamin 
przedmiotowego programu oraz wzór 
wniosku i załączników dostępny jest 
na stronie internetowej: www.powiat.
slupsk.pl menu: dla mieszkańców 
>środowisko>dokumenty oraz w Wy- 
dziale Środowiska i Rolnictwa-  
pok. 316. Nabór wniosków trwa do 
dnia 28 lutego br.

zakładkę “Harmonogram imprez” po 
lewej stronie.

Ewentualne sugestie lub uwagi 
odnośnie planowanych wydarzeń 
sportowych i kulturalnych można 
przesyłać na adres: 

biuro@gok.slupsk.pl.

ternetowej Urzędu Gminy Słupsk 
(www.gminaslupsk.pl).

Słupsk zasadami udzielania dofinan-
sowania, firma wyłoniona w drodze 
przetargu, dokona demontażu pokry-
cia dachowego, jego zabezpieczenia 
oraz transportu na składowisko od-
padów. Właściciel nieruchomości 
nie ponosi z tego tytułu żadnych 
kosztów.

 Informujemy, że Starosta 
Słupski również rozpoczął nabór 
wniosków do kolejnej edycji “Pro-
gramu wymiany eternitowych pokryć 
dachowych” realizowanej na zasa-
dach określonych w Uchwale Nr 

należy w adresie przeglądarki 
wpisać:       www.gok.slupsk.pl 
i przejść do zakładki “Harmono-
gram”. W to samo miejsce można 
także przenieść się w łatwy sposób 
ze strony UG Słupsk 
(www.gminaslupsk.pl), klikając na 

dynku mieszkalnym w wysokości 
50% tych kosztów jednak nie 
wiecej niż 5.000 zł na budynek. Aby 
uzyskać dofinansowanie należy 
złożyć wniosek w formie pisemnej 
w Urzędzie Gminy w Słupsku przy 
ul. Sportowej 34 w Biurze Obsługi 
Interesanta (pok. nr 1). Szczegóły 
dostępne również na stronie in-

Do dnia 15 marca br. Gmina 
Słupsk przyjmuje wnioski na do-
finansowanie do wymiany eter-
nitowych pokryć dachowych. 
Osoby planujące w 2014r. remont 
budynków, na których znajdują się 
wyroby zawierające azbest, powinny 
złożyć stosowny wniosek do Urzędu 
Gminy Słupsk. Druki wniosków 
dostępne są na stronie internetowej: 
www.gminaslupsk.pl w zakładce e-
boi >ochrona środowiska oraz w Biu-
rze Obsługi Interesanta. Zgodnie 
z obowiązującymi na terenie Gminy 
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Znamy daty  
imprez w gminie Słupsk w 2014 roku

Kolektory słoneczne 
w gminie Słupsk

Długo oczekiwany 
remont

Podziękowania

Informujemy wszystkich 
mieszkańców gminy Słupsk, że jest 
już dostępny kalendarz wydarzeń 
kulturalnych i sportowych w 2014 r. 
Kalendarz imprez jest dostępny 
jak zawsze na stronie Gminnego 
Ośrodka Kultury. Aby go pobrać 

Od 3 lutego do 15 marca 2014r. 
wznawia się nabór wniosków na 
dofinansowanie zakupu i montażu 
kolektorów słonecznych w ramach 
gminnego programu “Kolektory 
Słoneczne w Gminie Słupsk”. 
Przedmiotem dofinansowania jest 
zwrot kosztów zakupu i montażu 
kolektorów słonecznych na bu-

modernizację i przystosowanie do 
nowych funkcji. Z nowości jakie 
będzie w stanie zaoferować ośrodek 
kultury po remoncie należy przede 
wszystkim wymienić galerię sztuki 
sąsiadującą ze sceną teatralną. Te 
zostaną umiejsco-wione na ostatnim 
piętrze budynku, który do tej pory nie 
był użytkowany. Ponadto w planach 
jest stworzenie pracowni ceram-
icznej, która będzie wyposażona 
w niezbędny piec. Bardzo istotną 
rzeczą jest przywrócenie funkc-
jonowania świetlicy wiejskiej, w której 
gł. ze względu na stan pomieszczeń 
nie były prowa-dzone zajęcia.

Remont GOKu powinien 
zakończyć się na przełomie maja 
i czerwca. Będziemy informować 
Państwa na bieżąco o postępach 
prac, a po ich zakończeniu będzie 
zorganizowane otwarcie „nowe-
go” budynku połączone z Dniem 
Działacza Kultury.

Z przyjemnością informujemy, 
że w najbliższym czasie rozpo-
cznie się remont budynku Gminnego 
Ośrodka Kultury w Głobinie. Bu-
dynek GOKu z zewnątrz nie wygląda 
najgorzej. Jest ocieplony, wszystkie 
okna wymienione są na plastikowe. 
Jednak każdy kto miał okazję 
zwiedzić pomiesz-czenia w środku, 
wie jaki jest rzeczywisty stan bu-
dynku. Ciężko w nim przeprowadzić 
jakiekolwiek zajęcia, ale to zmi-
eni się w ciągu kilku miesięcy. Już 
jakiś czas temu udało się pozyskać 
środki zewnętrzne na przeprow-
adzenie niezbędnych modernizacji. 
Na początku roku został ogłoszony 
przetarg, w którym został wyłoniony 
wykonawca z Gdańska.

W najbliższych miesiącach 
będą prowadzone prace we 
wszystkich pomieszczeniach bu-
dynku GOKu, co spowoduje nie 
tylko ich odświeżenie ale również 

przejazdu na ulicach Spacerowej, 
Miejskiej i Migdałowej zaakceptowało 
68,75% głosujących. 

Dane z ankiety, jak również 
wszystkie Państwa uwagi zostaną 
przekazane inżynierowi ruchu, 
który opracuje szczegółowy projekt. 
Gotowy projekt zostanie przed-
stawiony Radzie Osiedla na spotka-
niu, o którego terminie zostaniecie 
Państwo poinformowani odrębnym 
pismem.

z wyrazami szacunku
Wójt Gminy Słupsk

Barbara Dykier

Bardzo Państwu dziękujemy za 
wzięcie udziału w ankiecie dotyczącej 
organizacji ruchu na ulicach Spa-
cerowej, Miejskiej i Migdałowej w Sie-
mianicach. Ankieta w ostatnim czasie 
była dostępna w wersji elektronicznej 
na stronie internetowej Urzędu Gmi-
ny oraz w wersji papierowej w Biurze 
Obsługi Interesanta urzędu. Informu-
jemy, że ogółem zagłosowało 41,69% 
ankietowanych. 

Za rozwiązaniem I, tj. utrzy-
maniem obowiązującej organizacji ru-
chu i skrzyżowaniami równorzędnymi 
opowiedziało się 31,25% anki-
etowanych. Wariant II, tj. wprowadze-
nie skrzyżowań z pierwszeństwem 

Nabór wniosków na dofinansowanie 
usuwania azbestu

Zadanie współfinansowane jest ze środków Programu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich na lata 2007-2013. Działanie: „Odnowa i rozwój wsi”
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Od 1 grudnia 2013r. wielo-
dzietne rodziny zamieszkałe 
na terenie gminy Słupsk mogą 
ubiegać się o wydanie Karty 
Dużej Rodziny, dzięki której 
korzystają z wielu udogodnień ofe- 
rowanych przez partnerów pro-
gramu. Od 1 stycznia 2014r. 
beneficjenci programu mogą 
korzystać z hali basenowej w Parku 
Wodnym Redzikowo z rabatem 80%! 
Przypominamy, że w Redzikowie 
oprócz hali basenowej można 
korzystać z kręgielni, sauny, siłowni, 
solarium oraz kriokomory, za które 

rodziny wielodzietne biorące udział 
w programie otrzymają zniżki 
w wysokości 50%. Poza tym karta 
upoważnia do korzystania ze zniżek 
w Gminnym Ośrodku Kultury (np. 
wynajem świetlicy wiejskiej) czy 
w Hali Sportowej w Jezierzycach. 
Umożliwia także korzystanie ze 
zwrotów za bilety okresowe komu-
nikacji lokalnej zakupionych w celu 
dojazdów do placówek oświatowych 
(szkoły ponadgimnazjalne, studia 
wyższe dzienne) w wysokości 50% 
oraz ze zwrotów za szczepienia 
ochronne zapobiegające groźnym 

chorobom (pneumokoki, meningo-
koki). 

Do końca 2013r. do Gmin-
nego Ośrodka Pomocy Społecznej 
wpłynęło 50 wniosków o wydanie 
Karty Dużej Rodziny. Z początkiem 
nowego roku pojawiło się kolejnych 
21 wniosków. Do tej pory wydano 
358 kart. Zdecydowaną większość 
beneficjentów programu stanowią 
rodziny z trójką dzieci. Najliczniejsza 
rodzina, której została wydana Kar-
ta Dużej Rodziny liczy 7 dzieci.

Kto może ubiegać się o kartę?
O wydanie Karty Dużej Rodzi-

ny może ubiegać się rodzina 
zamieszkała na terenie gminy 
Słupsk, składająca się rodziców 
(opiekunów prawnych) mających 
na utrzymaniu troje i więcej dzieci 
rozliczająca się w Urzędzie Skar-
bowym w Słupsku. Ważnym jest, 
że przynajmniej trójka dzieci musi 
mieć status ucznia do 18 roku 
życia. Karta przysługuje również 
młodzieży do 24 roku życia w przy-
padku kontynuowania nauki w sz-
kole ponadgimnazjalnej lub studiów 
dziennych, również poza miejscem 
zamieszkania. 

Na wszelkie pytania związane 
z programem, odpowiedzi udzielą 
pracownicy GOPSu, u których 
również można złożyć wniosek 
o wydanie karty. Zachęcamy 
również do odwiedzenia specjalnej 
zakładki na stronie internetowej :
www.gops.slupsk.pl. Tam za-
mieszczone są szczegóły dotyczące 
programu oraz aktualności takie jak 
lista współpracujących firm, którą 
prezentujemy również poniżej. Lista 
firm, które od 1 grudnia realizują 
program Karty Dużej Rodziny 
poniżej

Wiadomości z uRzędu

Karta Dużej Rodziny z pełnym pakietem
od początku 2014 roku w pełni funkcjonuje Karta dużej Rodziny. Program ruszył już w grudniu ubiegłego 
roku, ale dopiero od stycznia beneficjenci mogą korzystać z pełnego wachlarza zniżek.

nazwa firmy adres firmy katalog zniżek
CenTrUm sPOrTOwe sHOGUn ul. Szczecińska 81 A,  76-200 Słupsk 20% rabatu na: fitness, siłownię, oyama karate, kickboxing – muay tai, solarium, roletic, saunę

oŚRoDek Szkolenia kieRoWCÓW „PlUS” ul. Kilińskiego 48/B2,  76-200 Słupsk w100 zł rabatu od ceny obowiązującej w cenniku Ośrodka na kat. A, A1, A2, B, C, D, BE, CE

PrimO HUrTOwnia PaPierniCza sP. J. ul. Małachowskiego 26, 76-200 Słupsk 7% rabatu na cały asortyment

kSiĘgaRnia „Pegaz” ul. Wojska Polskiego 41/42, 76-200 Słupsk 10% rabatu na:  podręczniki, albumy, słowniki, beletrystykę, atlasy, pomoce naukowe, artykuły papiernicze

teB eDUkaCJa – szkoła policealna ul. Wojska Polskiego 29, 76-200 Słupsk Zniżki na kierunkach płatnych do 10%

P.H.U. „PiotRUŚ” – sklep z zabawkami ul. Wojska Polskiego 20, 76-200 Słupsk 5% rabatu na zakup towarów sklepu (okresowo do 10%)

Stowarzyszenie taksówkarzy „taXi DRUteX” ul. Wiejska 6/41, 76-200 Słupsk 20% rabatu na przewóz osób

Firma Usługowa JolanDeR ul. Wiejska 4,
ul. Herbsta 16,          76-200 Słupsk

10% rabatu na wszystkie usługi wykonywane w salonie fryzjersko-kosmetycznym  oraz na wypożyczenie strojów 
karnawałowych

księgarnia „Ratuszowa” H.J.k. Sawiccy sp.j. ul. Filmowa 5,  76-200 Słupsk Rejestracja do Programu Lojalnościowego i otrzymanie karty Cashback

anetta Dekoracja okien ul. Wolności 37-38, box 17,  76-200 Słupsk 20% rabatu na wszystkie oferowane przez firmę usługi krawieckie w zakresie szycia dekoracji okien

Doradztwo Ubezpieczeniowe Marta lemańska ul. Koszalińska 20/42, 76-200 Słupsk 20% zniżki na: ubezpieczenia mieszkań/domów, OC w życiu prywatnym, NNW indywidualne, ubezpieczenie firmy, 
podróży zagranicznej
7% zniżki rodzinnej – przy ubezpieczeniu auta
Dodatkowo zniżka regionalna przy ubezpieczeniu auta - 10%
Dodatkowo przy ubezpieczeniu 2 produktów 10%, 3 produktów 15%, 4 produktów 20%.

Muzeum Pomorza Środkowego w Słupsku ul. Dominikańska 5-9, 76-200 Słupsk;
Swołowo 8,  76-200 Słupsk;
Kluki 27,   76-214 Smołdzino

ulgi według poniższych zasad:
- dzieci do lat 7 – wstęp na ekspozycję – bezpłatny;
- dzieci i młodzież ucząca się – wstęp na ekspozycję – 2 zł
- dorośli – wstęp na ekspozycję - 6 zł 

zakład optyczny Robert Stolc i zygmunt Stolc  ul. Mickiewicza 35,  76-200 Słupsk 5% rabatu na cały asortyment 

nowy teatr im. Witkacego ul. Lutosławskiego 1, 76-200 Słupsk zakup biletów na spektakle w cenie biletu grupowego 

„Carbopol” sp.j. ul. Słoneczna 16 c, 76-200 Słupsk 3% zniżki przy zakupie węgla, koksu i brykietu

akademia Pomorska w Słupsku ul. Arciszewskiego 22a, 76-200 Słupsk Uniwersytet dla Dzieci – zniżki w wysokości 50% opłaty rekrutacyjnej i za udział w zajęciach dla słuchaczy 
Opłata za legitymację i dyplom – zwolnienie z opłat za legitymację i dyplom
Opłata rekrutacyjna – zwolnienie z opłaty rekrutacyjnej osób przyjmowanych na pierwszy rok studiów 
pierwszego oraz drugiego stopnia w systemie stacjonarnym 

„Madmax” - komputery, Serwis, akcesoria ul. Wileńska 39 box. 40, 76-200 Słupsk 25% rabatu na usługi serwisowe

P.H.U. teCH-BUD Hurtownia Materiałów 
Budowlanych

ul. Poznańska 53, 76-200 Słupsk 20% rabatu na cały asortyment hurtowni

„trychoderm” gabinet trychologii i kosmetolo-
gii ewelina Cywińska

ul. Juliusza Kossaka 22; 76-200 Słupsk 50% zniżki na konsultację trychologiczną, 30% zniżki na manicure, manicure hybrydowy oraz hennę rzęs 
i brwi z regulacją, 10%  zniżki

Przedszkole „Poziomka” ul. Al. Nad Rzeką 9; Włynkówko zwolnienie z opłaty wpisowej w wysokości 100 zł oraz ulgi w wysokości 15% na pobyt w przedszkolu 
drugiemu i kolejnemu dziecku z jednej rodziny

księgarnia „Szkolna” ul. Wojska Polskiego 28; 76-200 Słupsk 5% zniżki na podręczniki nauczania początkowego kl. 0-3,  10% zniżki na podręczniki do szkoły podsta-
wowej (kl. 4-6), gimnazjum i szkoły ponadgimnazjalnej, 15% zniżki na pozostałe artykuły szkolno-biurowe



4

wydatków bieżących i ta nadwyżka 
przeznaczona została na finanso-
wanie zadań inwestycyjnych.

Z najważniejszych zadań in-
westycyjnych, które zostaną prze-
prowadzone w tym roku należy 
wymienić przede wszystkim uz-
brojenie terenów inwestycyjnych 
w Płaszewku. Poza tym zaplanowa-
na jest budowa remizo-świetlicy 
w Gałęzinowie i budowa mieszkań 
komunalnych w Jezierzycach i Wie-
szynie. W całej gminie zamontowa-
ne będą kolejne punkty świetlne, 
w Siemianicach powstanie boisko 
wielofunkcyjne, a w Głobinie już ro-
zpoczyna się kompleksowy remont 
GOKu, o którym piszemy na str. 2. 
Szczegółowa lista inwestycji stanowi 
załącznik nr 3 do uchwały nr XXX-
IV/352/2013 Rady Gminy Słupsk. 
Uchwała dostępna jest w Biu- 
letynie Informacji Publicznej. O pla-
nowanych inwestycjach będziemy 
również informować na bieżąco 
przez artykuły w gazecie gminnej 
i na stronie internetowej Urzędu 
Gminy Słupsk.

w całości kwoty przeznaczonej 
w budżecie gminy na realizację 
wniosków, Wójt Gminy Słupsk może 
ogłosić kolejny termin składania 
wniosków. Wniosek można pobrać 
ze strony internetowej Urzędu 
Gminy Słupsk (www.gminaslupsk.
pl) w zakładce INICJATYWY LO-
KALNE. Więcej informacji można 
również uzyskać dzwoniąc na nu-
mer 59 842 84 60 wew. 19.

i kanalizacji sanitarnej w miej-
scowości Wierzbięcin
● Budowa sieci wodociągowej 
i kanalizacyjnej w miejscowości 
Karzcino
● Budowa sieci wodociągowej 
i kanalizacyjnej w miejscowosci 
Bydlino
● Rozbudowa sieci kanalizacyjnej 
w m. Lubuczewo
● Budowa sieci wodociągowej 

i kanalizacyjnej w m. Lubuczewo
● Budowa sieci wodociągowej 
w miejscowości Płaszewko
● Poprawa estetyki i warunków 
bezpieczeństwa kompleksu  rek-
reacyjno – wypoczynkowego 
w miejscowości Krępa Słupska
● Modernizacja oraz poprawa wa-
runków bezpieczeństwa terenu pla-
cu zabaw w miejscowości Kusowo.
● Budowa sieci kanalizacyjnej 

● Dotacje na zadania własne (in-
westycyjne i bieżące oraz środki 
z Unii Europejskiej) – 
7.366.404 zł (11 %)

Zgodnie z art. 242 ustawy 
z dnia 27 sierpnia 2009 roku o fi-
nansach publicznych jednostki 
samorządu terytorialnego nie mogą 
uchwalić budżetu, w którym pla-
nowane wydatki bieżące są wyższe 
niż planowane dochody bieżące. 
Budżet gminy nie tylko spełnia 
ten ustawowy warunek, ale także 
udało się wygenerować nadwyżkę 
operacyjną w wysokości 11,2 mln zł 
tzn. dochody bieżące są wyższe od 

w Głobinie
● Budowa sieci wodociągowej 
i kanalizacyjnej w Swochowie

Budżet na 2014r. przewiduje 
rezerwę na inicjatywy lokalne 
w wysokości 334 000 zł. Wnioski 
o realizację zadania publicznego 
w ramach inicjatywy lokalnej należy 
składać w terminie od 01 stycznia 
do 30 marca roku budżetowego. 
W przypadku nierozdysponowania 

Każdego roku w budżecie gmi-
ny znajduje się rezerwa przezna- 
czona na ten cel. W 2013 roku rezer-
wa na inicjatywy lokalne wynosiła 
350 000 zł ale suma ze wszyst-
kich wniosków, które wpłynęły od 
mieszkańców ostatecznie wyniosła 
209.875,50 zł. Za tę kwotę zostały 
zrealizowane następujące inwesty-
cje:
● Budowa sieci wodociągowej 

dowego: 1 404 000 zł (6%)
● Kultura fizyczna i sport: 
576 000 zł (3%)
● Rezerwa na zadania inwestycyjne: 
1 000 000 zł (4,5%)
● Inicjatywy lokalne: 334 000 (1,5%)

Poniższe zestawienie pre-
zentuje strukturę dochodów 
budżetu:
● Dochody własne –  40.117.527 zł  tj. 
59,8 %  dochodów ogółem
● Subwencje z budżetu państwa – 
14.279.457 zł (21,3 %)
● Dotacje na zadania zlecone – 
5.314.677 zł (7,9 %)

3 500 336 zł (5%)

to co najważniejsze w każ-
dym budżecie to inwestycje. 
te zostały podzielone w nas-
tępujący sposób:
● Infrastruktura wodociągowa i sani-
tacyjna wsi: 6 652 910 zł (30% )
● Drogi i chodniki: 7 208 540 zł (33%)
● Gospodarka mieszkaniowa: 
1 426 000 zł (6,5%)
● Administracja publiczna: 
124 000 zł (0,5%)
● Bezpieczeństwo publiczne i ochro-
na przeciwpożarowa: 142 000 zł (1%)
●  Gospodarka Komunalna i ochrona 
środowiska: 3 168 967 zł (14%)
●  Kultura i Ochrona dziedzictwa naro- 

Dochody tegorocznego bud-
żetu zostały przyjętne w kwocie 
67.078.065 zł

Wydatki z budżetu to kwota 
70.488.787 zł.

Powyższe zestawienie powodu-
je deficyt budżetowy w wysokości 
3.410.722 zł. Zostanie on pokryty 
przychodami z emisji obligacji komu-
nalnych. 

na co będą wydawane nasze 
pieniądze? 
● Największą część stanowią in-
westycje. Zaplanowana na nie kwo-
ta w budżecie to 22 036 417 zł co 
stanowi 31% wszystkich wydatków.
● Niewiele mniej pieniędzy zostanie 
wydanych na oświatę i wychowanie: 
20 420 717 zł (29%)
●  Pomoc i opieka społeczna: 
8 839 684 zł (12,5%)
● Administracja publiczna:
 4 860 026 zł (7%)
● Gospodarka mieszkaniowa, komu-
nalna, oświetlenie dróg, utrzymanie 
dróg: 6 741 308 zł (9,5%)
● Kultura i sport: 4 090 299 zł (6%)
● Pozostałe wydatki: 

Plan budżetu na 2014 rok

Mieszkańcu, podejmij inicjatywę

jak już informowaliśmy w ostatnim, zeszłorocznym wydaniu gazety gminnej, budżet na 2014 rok został 
zaakceptowany przez Radnych Gminy Słupsk bez zastrzeżeń. obiecaliśmy, że nieco bliżej przyjrzymy 
się temu co zostało w tegorocznym budżecie zawarte.

31%

29%

12,5%

7%

6% 5%

9,5%

Procentowy podział budżetu

30%

33%

6,5%

0,5%

1%

14%

6%

3%
4,5% 1,5%

Procentowy podział wydatków na 
inwestycje

Struktura dochodów budżetu

59,8%
7,9%

11%

21,3%

Wiadomości z uRzędu

Wiadomości z uRzędu

inicjatywy lokalne to forma współpracy jednostek samorządu terytorialnego z mieszkańcami, w celu 
wspólnego realizowania zadania publicznego na rzecz społeczności lokalnej. 
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pragnie podziękować Dyrektorowi 
i Nauczycielom z  Zespołu Szkól  
w Jezierzycach.

Wszystkie prace laureatów 
można podziwiać na profilu 
facebook’owym gminy Słupsk. 
www.facebook.pl/gmina.Slupsk

Zostały one wręczone 16 stycznia 
2014 roku podczas spotkania zor-
ganizowanego dla klas młodszych 
w Szkole w Jezierzycach.

Pani Teresa Krupa, Dyrektor 
Gminnej Biblioteki Publicznej za 
pomoc w przygotowaniu tej imprezy 

Peplińska   ufundowała słodycze 
dla wszystkich laureatów konkursu, 
oraz przekazała im swoje tomiki  
wierszy.

Dzieci otrzymały nagrody 
i dyplomy ufundowane przez 
Gminną Bibliotekę w Jezierzycach. 

z rękodzielnictwa tj: decoupagu, 
wikliniarstwa papierowego,ceramiki, 
dziewiarstwa, malowania na szkle 
i innych.Odbyły się szczególnie 
oczekiwane zajęcia wyjazdowe do 
ogólnie dostępnych atrakcji wraz 
z zajęciami dla najmłodszych: 
MPŚ, Zagrody Albrechta, Multi-
kina w Słupsku,Kina Rejs,Parku 
wodnego w Redzikowie, Centrum 
Naukowego w Gdyni, Teatru Muzy-
cznego w Gdyni, Muzeum Kolejnic-
twa, Parku Miniatur na Kaszubach 
czy Parku Wodnego w Darłówku.

Mamy nadzieję, że dzie-
ci  wypoczęły podczas ferii, bo 
najbliższy czas wolny od nauki 
dopiero w Święta Wielkanocne, a te 
w tym roku rozpoczną się dopiero 
20 kwietnia.

Maks Wójcik – kl. I,
Agata Czaja , kl. I
Wszyscy wyróżnieni są ucznia-

mi Zespołu Szkół w Jezierzycach.
 Pracę  Ani Szpak uczennicy  

klasy III, z Wrześcia  wyróżniła 
sama autorka.  Pani Aldona 

oraz niebezpieczeństwach z nimi 
związanych.

W programach dostosowanych 
do form wypoczynku znalazły się 
spotkania z funkcjonariuszami 
policji, straży gminnej w tema-
tach “Bezpieczne ferie”, Joanitami 
“Pierwsza pomoc przedmedyczna”, 
leśnikami czy przedstawicielami 
Schroniska Zwierząt na temat do-
karmiania i opieki nad zwierzętami 
w okresie zimy.

Organizowane były zajęcia 
plastyczne, sportowe, kulinarne i in- 
tegracyjne, rozwijające pamięć 
i koncentrację, komputerowe 
z dostępem do Internetu, spacery, 
zabawy na świerzym powietrzu, 
bale karnawałowe, dyskoteki.

Odbywały się zajęcia 

7 stycznia 2014r powołana  
Komisja  oceniła prace plastyczne 
konkursu   pod nazwą „Spotkania 
z Pisarką”.  Konkurs ten ogłoszony 
został podczas imprezy cyklicz-
nej  organizowanej przez Gminną 
Bibliotekę Publiczną  pod nazwą 
„Jesienne spotkania autorskie”. 
Dzieci z klas 0-III ze szkół pod-
stawowych namalowały ilustracje 
do wierszy Aldony Magdaleny 
Peplińskiej, która zaproszona była 
na spotkania autorskie.

Prace nadsyłane były do 31 
grudnia 2013 roku. W sumie na 
konkurs wpłynęło 15 prac z tego  
jedna praca nie spełniała warunków 
regulaminu.

Spośród wszystkich prac 
wyłoniono następujących laureatów:

i miejsce – Aleksandra Kazi-
mierska , kl. II , SP Wrzeście,

ii miejsce – Marieke Meiborg, 
kl. I, SP Bierkowo,

iii miejsce – Emila Skierka,  
kl I SP Wrzeście.

 Wyróznienia otrzymali:
Michał Borowiec – grupa „O”,

Zimowiska 2014 w Gminie 
Słupsk jak co roku odbyły się w 16  
świetlicach wiejskich (Bierkowo, 
Wiklino, Redęcin, Warblewo, Ku-
sowo, Krępa, Siemianice, Buków-
ka, Kukowo, Włynkówko, Grąsino, 
Swołowo, Bruskowo Wielkie, Brus-
kowo Małe, Gałęzinowo, Wieszyno). 
Zostały zorganizowane 10 dniowe 
zajęcia typu półkolonijnego, do-
finansowane w ramach GKRPA 
w łącznej kwocie 32580 złotych, 
Gminnego Ośrodka Kultury Gminy 
Słupsk w Głobinie oraz środków 
własnych. Podczas półkoloni zi-
mowych opiekunowie świetlic 
przeprowadzili programy profilak-
tyczne dla uczestników, których 
celem było uświadomienie i posze-
rzenie wiedzy o uzależnieniach 

strefa iMPrez

Dzieci z Bukówki na spotkaniu ze strażnikami gminnymi.

I  miejsce III miejsce

II miejsce

Konkurs plastyczny rozwiązany

Podsumowanie ferii zimowych w Gminie Słupsk
StRefa SPRaW SPołecznych
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my. Na zakończenie turnieju wszyscy 
uczestnicy poczęstowani zostali 
pysznym tortem z logo WOŚP. Do 
sztabu, którego siedziba mieściła się 
w Parku Wodnym Redzikowo wolon-
tariusze do późnego wieczora przyno-
sili puszki wypełnione banknotami 
i monetami. Komisja podliczająca 
efekty zbiórki miała ręce pełne roboty, 
ale warto było czekać na ostateczne 
podsumowanie. W czasie XXII Finału 
Wielkiej Orkiestry Świątecznej Po-
mocy Gmina Słupsk zebrała kwotę 
19851,77 zł i pobiła ubiegłoroczny 
rekord. Finał zakończył się światełkiem 
do nieba o godzinie 20.00. Wszystkim 
mieszkańcom serdecznie dziękujemy 
za hojność w tym dniu i zapraszamy 
na finał za rok. Sie ma!
Podium tegorocznego turnieju 
o złote Serduszko gminy Słupsk:
1. Stowarzyszenie “Dobre Serca” 
428 pkt
2. Sołectwo Redzikowo (ubiegło-
roczny zwycięzca i fundator ser-
duszka) 397 pkt
3. GOK Głobino 383 pkt

które znalazły się na przygotowanej 
wcześniej liście, po przedstawieniu 
otrzymają paczki.

Bal integracyjny organizowany 
jest każdego roku na początku 
lutego. W tym roku odbędzie się 
w sobotę, 8 lutego o godzinie 
14:00. Wstęp na przedstawienie 
jest całkowicie wolny niezależnie 
od wieku, a przyzwyczailiśmy się do 
dużego grona widzów powyżej 18 
roku życia oraz obecności mediów. 
W tym roku przygotowaliśmy 
niespodziankę, która powinna 
zaskoczyć szczególnie tych, którzy 
na bajkę do hali w Jezierzycach 
przybywają od dnia jej pierwszej 
premiery... jako, że to niespodzian-
ka, nic więcej zdradzić nie możemy...

wieku, przywitali uczestników marszu 
bardzo serdecznie, opowiadając o bo-
gactwie kryjącym się w murach pałacu, 
a także płodnych ziemiach Wie-
szyna. Szczególnie pouczająca była 
lekcja historii, którą przeprowadziła 
Pani Katarzyna Kołodziejska, na 
co dzień pracownik Muzeum Po-
morza Środkowego. Ogromnym 
zaskoczeniem było również fantasty-
czne przyjęcie przez Radę Sołecką, 
która w murach świetlicy wiejskiej 
przygotowała dla seniorów prawdziwą 
ucztę. 

W Parku Wodnym Redzikowo 
chętni mogli spróbować swoich sił 
w nurkowaniu z KDP Nautilus, były po-
kazy pierwszej pomocy w ratownictwie 
wodnym, sprzedaż ciast i deserów, 
a także wokalne występy podopiecz-
nych GOK Głobino. Najważniejszy 
w tym dniu Turniej Bowlingowy o Złote 
Serduszko Gminy Słupsk rozpoczął 
się o godzinie 16.00. Udział w nim 
wzięło 9 drużyn. Tegorocznym 
zwycięzcą zostało “Stowarzyszenie 
Dobre Serca”. Serdecznie gratuluje-

4 lata temu Radni Gminy Słupsk 
postanowili przeobrazić się w ak-
torów i przygotować widowisko dla 
dzieci. 

Pomysł bardzo spodobał się 
i szybko echem rozniósł po całym 
regionie. Na przedstawienia za-
praszane są dzieci z całej gminy. 
Najważniejszymi gośćmi są dzieci 
niepełnosprawne, które otrzymują 
zaproszenie od pracowników soc-
jalnych z Gminnego Ośrodka Po-
mocy Społecznej. Pozostałą część 
młodych widzów stanowią dzieci 
do 4 klasy szkoły podstawowej, 
które mogły potwierdzić swoją 
obecność kontaktując się z Gmin-
nym Ośrodkiem Pomocy Społecznej 
lub zapisać się w szkole. Dzieci, 

Dla miłośników styczniowego 
grania Park Wodny Redzikowo, Klub 
Wolontariusza “Radość”, Gminny 
Ośrodek Kultury oraz Gminny 
Ośrodek Pomocy Społecznej przy-
gotowali wiele atrakcji.

22 Finał WOŚP zainaugurowany 
został „II marszem Nordic Walk-
ing- Policz się z cukrzycą”. Mimo 
niesprzyjającej aury, pogoda ducha 
zdecydowanie dopisała. Marsz został 
zorganizowany z inicjatywy Gmin-
nego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Słupsku, a wzięli w nim udział se-
niorzy, którzy nie od wczoraj aktywnie 
spędzają czas uprawiając nordic 
walking. Blisko 100 osobowa grupa 
w asyście Ochotniczej Straży Pożarnej 
z Kusowa ruszyła w niedzielę spod 
Parku Wodnego w Redzikowie. Celem 
była sąsiednia wieś- Wieszyno i jej 
zaskakujące atrakcje. 

Nikt z uczestników nie spodziewał 
się, że wieś licząca 253 mieszkańców 
kryje na swoim terenie takie tajemnice 
i piękne architektoniczne perełki. Gos-
podarze pałacu, pochodzącego z XIX 

strefa iMPrez

strefa iMPrez

Tradycyjny Bal Integracyjny 
z niespodzianką

XXII Finał WOŚP w gminie Słupsk
12 stycznia w gminie Słupsk po raz czwarty zagrała Wielka orkiestra świątecznej Pomocy. tegoroczny 
22 finał nosił nazwę “na ratunek”. 

Kiedy jedni grali z orkiestrą na słodko...

....inni liczyli się z cukrzycą.
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i najbardziej znanych polskich kolęd.
Organizatorzy serdecznie dzię- 

kują za pomoc w organizacji, 
sołtysowi Bierkowa – Janowi Grusze-
wskiemu, Dyrektor SP w Bierkowie 
Grażynie Rożnowskiej oraz Kołu 
Gospodyń Wiejskich z Bierkowa.

Na specjalne zaproszenie Gmin-
nego Ośrodka Kultury Gminy Słupsk 
w trakcie tego wieczoru kilkukrotnie 
wystąpił Tadeusz Picz – wirtuoz 
skrzypiec ze Słupskiej Filharmoni 
Simphonia Baltica. Wykonał on na 
skrzypcach kilka najpiękniejszych 

ców nie zabrakło Oliwii Mądrej 
z Kusowa, Roksany Kulpy z Brus-
kowa Małego zespołu „Świerszcze” 
oraz  zespołów z SP w Bierkowie 
i świetlicy wiejskiej w Bierkowie.  
Szczególnie owacyjną reakcję 
wzbudził występ Ringo Todorovića 
z Jezierzyc, którego interpretacja 
wokalna pastorałki „Uciekali” stała na 
mistrzowskim poziomie. Obecni na 
sali instruktorzy jednogłośnie stwier- 
dzili że poziom tegorocznego 
konkursu jest niezwykle wysoki 
a wykonawcy wspinają się na wyżyny 
możliwości.

W tym roku z uwagi na 
mniejszą liczbę zgłoszeń zadecy-
dowano o odejściu od konwencji 
konkursu i prezentacji utworów 
przygotowanych przez uczest-
ników w formie wie-czoru kolęd. 
Licznie przybyła publiczność mogła 
zapoznać się z umiejętnościami wo-
kalnymi solistów i zespołów z terenu 
Gminy Słupsk od sześcioletniego 
solisty Jakuba Gruszew-skiego 
począwszy, a skończywszy na 
dorosłych zespołach wokal-
nych „Pasjonata”, „Bierkowianki” 
i „Świtezianki”. Wśród wykonaw-

Jego celem  jest kultywowanie 
tradycji świątecznych, upowszech-
nianie polskich kolęd i pastorałek, 
promocja solistów i zespołów ar-
tystycznych, a także wymiana 
doświadczeń pedagogicznych i po-
szerzenie repertuaru wokalnego 
dla dzieci i młodzieży. Konkurs ten 
dedykowany jest pamięci Mirosławy 
Szerszeń – wieloletniej członkini 
zespołu „Bierkowianki”. Organiza-
torem był Gminny Ośrodek Kultury 
Gminy Słupsk, a patronat honorowy 
nad konkursem objęła Barbara Dy-
kier, Wójt Gminy Słupsk.

Tegorocznym odkryciem 
Przeglądu okazał się Ringo 
Todorović z Jezierzyc, któremu 
wykonanie pastorałki „Uciekali” 
przyniosło Grand Prix konkursu.

Organizatorzy serdecznie 
dziękują Dyrektorowi Zespołu 
Szkół w Jezierzycach Tadeuszowi 
Frąckowskiemu za udostępnienie, 
na potrzeby wykonawców, 
pomieszczeń szkolnych. Szcze-
gólne podziękowania należą się ks. 
Feliksowi Samulakowi – dzięki jego 
życzliwości przegląd ponownie mógł 
odbyć się w przepięknym wnętrzu 
jezierzyckiego kościoła. Powiatowy 
Przegląd Kolęd i Pastorałek ma 
charakter cykliczny. Już teraz ser-
decznie zapraszamy na jego XV 
edycję licząc na jeszcze większe 
zainteresowanie, zarówno ze strony 
wykonawców jak i publiczności.

Gminy Słupsk Barbara Dykier 
oraz licznie przybyli radni i sołtysi. 
Ogłoszenie wyników poprzedził 
występ Anny Chodyny – utalen-
towanej wokalistki, laureatki wielu 
konkursów ogólnopolskich.

Po wysłuchaniu wszystkich 
prezentacji przewodniczący jury 
Andrzej Machutta stwierdził, że 
poziom tego konkursu nadal rośnie 
z roku na rok, a wielu wykonań nie 
powstydziliby się nawet profesjonal-
ni artyści. Bardzo dobrze zaprezen-
towali się przedstawiciele Gminy 
Słupsk: Roksana Kulpa, Ringo 
Todorović, zespoły „Świerszcze” 
i „Świtezianki” oraz chór z Sie- 
mianic „Pasjonata”, którzy w swoich 
kategoriach zajęli miejsca na po-
dium, a także Agnieszka Perkowska 
i Oliwia Mądra, które otrzymały 
wyróżnienia.

Organizatorem imprezy 
był Gminny Ośrodek Kultury 
Gminy Słupsk w Głobinie, zaś 
współorganizatorami Starostwo 
Powiatowe w Słupsku i Centrum 
Edukacji Regionalnej w Warcinie. 
Uczestnicy rywalizowali w katego-
riach: szkoły podstawowe – soliści, 
szkoły podstawowe – zespoły, szkoły 
ponadpodstawowe i dorośli – soliści, 
szkoły ponadpodstawowe  i dorośli 
– zespoły. W składzie profesjonal-
nego jury zasiedli: Andrzej Ma-
chutta – wieloletni wykładowca 
Akademii Pomorskiej, Tadeusz Picz 
– wirtuoz skrzypiec Filharmonii Sim-
phonia Baltica oraz przedstawiciel 
Starostwa Powiatowego Zbigniew 
Babiarz–Zych – Naczelnik Wydziału 
Polityki Społecznej. Po zakończeniu 
zmagań konkursowych, którym 
z uwagą przysłuchiwała się Wójt 

strefa iMPrez

strefa iMPrez

XIV Powiatowy Przegląd Kolęd  
i Pastorałek w Jezierzycach

Gminny Konkurs kolęd i pastorałek

Przeszło 100 uczestników wzięło udział w XiV Powiatowym 
Przeglądzie Kolęd i Pastorałek, który odbył się 19 stycznia 
br. po raz trzeci w kościele parafialnym w jezierzycach 
wypełnionym po brzegi publicznością.

Wyniki XIV Powiatowego Przeglądu Kolęd i Pastorałek
Grand Prix Ringo Todorović – Gmina Słupsk – instr. Beata Frąckowska; 

Soliści – szkoła podstawowa
Miejsce I Joanna Płatwa – Gmina Ustka – instr. Zorza Sędzicka
Miejsce II Roksana Białek – Gmina Ustka – instr. Zorza Sędzicka
Miejsce III Roksana Kulpa – Gmina Słupsk – instr. Krzysztof Plebanek
wyróżnienia Klaudia Giez – Gmina Damnica – instr. Paweł Przybyło

Oliwia Mądra – Gmina Słupsk – instr. Emilia Semeniuk
Zespoły – szkoła podstawowa

Miejsce I „Pomorskie Słowiki” – Gmina Ustka – instr. Małgorzata Karamańska
Miejsce II „Świerszcze” – Gmina Słupsk – instr. Beata Frąckowska
Miejsce III „Mleczaki” – Gmina Potęgowo – instr. Barbara Krasnoborska

Soliści – szkoły ponadpodstawowe i dorośli
Miejsce I Ringo Todorović – Gmina Słupsk – instr. Beata Frąckowska
Miejsce II Piotr Fitowski – Gmina Potegowo – instr. Daniel Spoczyński
Miejsce III Natalia Kempa – Miasto Ustka – instr. Adam Wroński
wyróżnienia Zuzanna Gadomska – Gmina Ustka – instr. Zorza Sędzicka

Agnieszka Perkowska – Gmina Słupsk” – instr. Beata Frąckowska
Zespoły szkoły ponadpodstawowe i dorośli

Miejsce I „Pasjonata” – Gmina Słupsk – instr. Liliana Zdolińska
Miejsce II „Bez nazwy” – Gmina Potęgowo – instr. Daniel Spoczyński
Miejsce III 
(ex aequo)

„Świtezianki” – Gmina Słupsk – instr. Jolanta Otwinowska „Wiśta 
wio” – Gmina Potęgowo – instr. Izabela Zielińska

4 stycznia 2014 roku w szkole Podstawowej w Bierkowie 
odbył się II Gminny Konkurs Kolęd i Pastorałek im. 
Mirosławy Szerszeń.

Pasjonata z Siemianic przy akompaniamencie

Wszyscy uczestnicy nie zmieściliby się w kadrze. Było ich ponad 100.
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– Wtedy nie znałam tutaj nikogo. 
Dzisiaj wiem jakie 
miałam szczęście. 
Wszyscy 

mieszkańcy są życzliwi pomocni. 
Niezbędne jest wsparcie sołtysa, na 
którym zawsze można polegać.Na 
świetlicy organizowane są zabawy 
z okazji wszystkich ważniejszych 
okazji jak andrzejki, sylwester, bal 
karnawałowy czy choinka dla dzieci. 
Podczas jednej z ostatnich takich 
imprez objawiły się 2 miejscowe ta-
lenty raperskie: Tomo i Maro, których 
utwory można znaleźć na YouTube. 
Mieszkańcy chętnie biorą udział 
w przygotowaniach do wszystkich 
wydarzeń, również wspólnie po 
nich sprzątają. Wszyscy mogą na 
sobie polegać. Jeżeli czegoś im bra-
kuje wykorzystują fundusz sołecki 
lub organizują festyn ze zbiórką 
pieniędzy – tak powstał przydrożny 
krzyż wraz z ogrodzeniem. Na 
mieszkańców Redęcina mogą też 
liczyć inni. W 2010r. zorganizow-
ali zbiórkę darów dla powodzian. 
A wszystkie ważne wydarzenia 
dla sołectwa dokumentuje pani 
świetlicowa prowadząc kronikę.

brakować miejsca.
kup mieszkanie – praca gratis
Co prawda panie również 

reprezentują swoją miejscowość 
w sportowych zmaganiach, 

ale znalazły sobie 
także indywidualną formę aktyw-
nego wypoczynku. Raz w tygodniu 
w świetlicy spotykają się na zajęcia 
fitness. Warte podkreślenia jest, że 
we wszelkich formach aktywności 
biorą udział mieszkańcy w każdym 
wieku. Oczywiście poza typowo 
ruchowymi zajęciami, na świetlicy 
odbywają się także zajęcia plastycz-
ne, spotkania z ciekawymi ludźmi, 
a jesienią ruszyła tutaj szkoła gi-
tary, którą na prośbę rodziców 
prowadzi ksiądz proboszcz z Syce-
wic. Świetlica wiejska w Redęcinie 
to miejsce aktywności. Bardzo 
dużo tu się dzieje. Jest to miejsce 
spotkań wszystkich mieszkańców. 
Budynek został oficjalnie oddany 
do użytku 22 października 2010r. 
Kiedy mieszkańcy świętowali, Iza-
bela Jeńczyk kupowała mieszkanie 
w Redęcinie. Nie wiedziała wtedy, 
że zaraz po przeprowadzce dosta-
nie pracę jako opiekunka świetlicy.

- Do objęcia tej pracy namawiała 
mnie nawet poprzednia właścicielka 
mojego mieszkania – wspomina Iza 

zmieścić w jednym momencie na 
sali w świetlicy, każdy jest używany 
– mówi Grzegorz Winiarski, sołtys 
Redęcina.

Kolejną dyscypliną sportu chętnie 
uprawianą przez mieszkańców jest 
piłka nożna. Organizują swoje turnieje 
i uczestniczą w tych organizowanych 
przez sąsiednie miejscowości. Nie 
na tym jednak sportowa aktywność 
się kończy. Siatkarska drużyna 
z Redęcina bierze udział w zmaga-
niach Amatorskiej Ligi Siatkówki, 
której mecze rozgrywane są w hali 
w Jezierzycach. Poza tymi, którzy 
aktywnie uczestniczą w rozgrywkach, 
na meczach zwykle pojawia się gru-
pa wiernych fanów. W poprzednim, 
debiutanckim sezonie reprezentacja 
Redęcina zajęła IV miejsce. Aktualnie 
zajmują 3 pozycję w tabeli rozgrywek. 
Który sport jest jeszcze popularny 
wśród mieszkańców? Praktycznie 
każdy. Nie ma chyba zmagań na 
terenie gminy, w których Redęcin nie 
wystawiłby reprezentacji.

- Ludzie są bardzo chętni do 
działania. Świetnie się dogadują 
między sobą, co później przekłada 
się na dobre wyniki. - tłumaczy 
sołtys – Niezależnie od zmagań, 
w których bierzemy udział zwykle 
kończymy je na podium. 3 lata 
temu reprezentowaliśmy gminę na 
dożynkach powiatowych we Wrzącej, 
w corocznej akcji „Posprzątajmy 
swój dom” zajęliśmy ostatnio 3 
miejsce, ale wcześniej aż trzykrotnie 
było to miejsce 1. W całorocznym 
turnieju sołectw zajęliśmy 3, później  
1 miejsce. W konkursie „Piękna wieś” 
Redęcin zajął 1 miejsce w 2010r. i 2 
miejsce w 2013r. Natomiast w katego-
rii indywidualnej, podwórka i zabu-
dowania zajmowały każde z miejsc 
na podiumF.

Długo by wymieniać wszyst-
kie zdobycze Redęcina. Większość 
pucharów i dyplomów zdobi ściany 
świetlicy wiejskiej. Powoli zaczyna 

Historia
Nazwa wsi Redenthin pojawiła 

się w źródłach po raz pierwszy 
w 1297 r. Jest to stara wieś, której 
najbliższe okolice były zamiesz-
kane już w zamierzchłych czasach. 
Świadczyć o tym może znaleziony 
tu grób skrzynkowy z okresu kul-
tury pomorskiej. Początkowo była to 
ulicówka. W końcu XIII w. Redęcin 
był siedzibą rycerskiego rodu Te-
zlawów. W 1479 r. za przyzwoleniem 
księcia Bogusława X, Redęcin stał się 
własnością von Bellowów, którzy już 
wcześniej obrali sobie wieś za swoją 
siedzibę. W 1823 r. przeprowadzono 
parcelację wsi. Rozgraniczono wów-
czas posiadłości tutejszego majątku 
od gruntów chłopskich. Powierzch-
nia gruntów dworskich zmniejszyła 
się o połowę. Wówczas w Redęcinie 
mieszkało 8 chłopów. W 1834 r. wybu-
dowano tu dwór. Dwukondygnacyjny 
front tego budynku flankują z jednej 
strony sala balowa, z drugiej skrzydło 
mieszkalne z wieżą. Po 1945 r. obiekt 
służył w części jako dom wypo-
czynkowy, a w części jako magazyn 
ziarna. W okresie międzywojennym 
funkcjonował tu urząd pocztowy, 
wiatrak “koźlak”, dom handlowy; poza 
tym swe usługi świadczyło dwóch 
kowali i jeden szewc. Dziś po dworku 
zostały tylko schody – budynek wy-
burzono, bo był w fatalnym stanie.

Sport to... codzienność
Co można robić w Redęcinie? 

Mieszkańcom mniej czasu zajęłaby 
odpowiedź na pytanie „czego nie 
można robić w Redęcinie”. Chociaż to 
też kłopotliwe pytanie, bo mieszkańcy 
miejscowości są bardzo aktywni. 
Prym wiedzie sport. W okresie zi-
mowym największą popularnością 
cieszy się tenis stołowy. Młodzi 
gracze kilka razy w tygodniu trenują 
ping-ponga, uczestniczą w zawodach 
– również poza miejscowością.

- Mamy już 3 stoły do ping-
ponga i chociaż wszystkie ciężko 

Młodzież z Redęcina czas zawsze spędza aktywnie. Mówią, że wszystko czego im brakuje to 
nowoczesne boisko takie jak Orlik. Autobusy mogłyby kursować nieco częściej, ale i tak nikt nie 
narzeka.

Redęcin: zawsze na podium
PRezentacja SołectWPRezentacja SołectW

Redęcin leży za zachodniej granicy gminy Słupsk. do 2008 
roku sołectwo było większe, bo w jego skład wchodziły 
również miejscowości Gać i Gać Leśna, dziś tworzące odrębne 
sołectwo. Redęcin od południa graniczy z zębowem, które  
leży w gminie Kobylnica.

Pani Maria Kobzdej mówi, 
że dla niej najważniejsi są ludzie 
zamieszkujący Redęcin. To, że 
zawsze można na nich liczyć. Od 
50 lat mieszka tutaj i Redęcina nie 
zamieniłaby na żadne inne miejsce. 

- Trochę brakuje mi tu dobrej 
i bezpiecznej górki do zjeżdżania na 
sankach. Sama bym pozjeżdżała – 
dodaje pani Maria.

Do 2008 roku w skład sołectwa 
Redęcin wchodziły również wsie Gać 
i Gać Leśna.

W samej miejscowości w 1994r. 
mieszkało 208 osób. Niewiele więcej 
podają statystyki z końca 2013 roku. 
Wtedy w Redęcinie było zamel-
dowanych 226 osób. Najstarszym 
mieszkańcem jest pani urodzona 
w 1921r.

Redęcin leży na obszarze 
„Krainy w Kratę”. Przez miejscowość 
biegnie jeden z 12 szlaków ro-
werowych: Droga Książęca, długość 
17 km, trasa: Słupsk - Zębowo - 
Redęcin - Gać - Swołowo – Starkowo

Dzieci z Redęcina tak jak 
i sąsiednich miejscowości dojeżdżają 
do szkoły w Sycewicach, bo tutaj mają 
bliżej, szczególnie do gimnazjum. 
Prawdopodobnie od przyszłego 
roku szkolnego najmłodsze dzieci 
z okolicy pójdą do szkoły w Bierko-
wie. Trwają prace nad utworzeniem 
gimnazjum w tej szkole. Dzięki temu 
młodzież będzie mogła korzystać 
z darmowego posiłku i darmowych 
zajęć w Parku Wodnym Redzikowo.

zDanieM MieSzkańCÓW

ReDĘCin W liCzBaCH

RoWeReM PRzez ReDĘCin

Daleko Do Szkoły
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użytku 400m drogi wraz z chod-
nikiem. Ten odcinek znajduje się 
w końcowej części wsi. Wiosną 
tego roku rozpocznie się budowa 
budynku socjalnego. Mieszkańcom 
marzy się jeszcze nowy chodnik 
biegnący wzdłuż miejscowości.

prezesowi spółki.
SSSe – szansa na jutro
Na terenie Wieszyna leży 80 

ha terenu objętego działaniem 
Słupskiej Specjalnej Strefy Eko-
nomicznej. Bezpośrednio przy nim 
znajduje się kolejne 60 ha ale te ad-
ministracyjnie należą do Redzikowa. 
Andrzej Ślefarski, sołtys Wieszyna 
przyznaje, że otwarcie zakładów 
w strefie dało nowe możliwości. Kilka 
osób znalazło pracę, a sołtysowi od 
czasu do czasu udaje się pozyskać 
sponsorów na organizację fes-
tynów. Najbliższe kontakty udało 
się nawiązać z Jarosławem Cichym, 
dyrektorem zarządzającym fabryki 
mebli AJ. W strefie budują się kolej-
ne zakłady, sam AJ też będzie się 
rozbudowywał. Jest to szansa dla 
wszystkich mieszkańców okolicy, 
również mieszkańców Wieszyna.

Dbajmy o swoje
Mieszkańcy Wieszyna do 

plusów swojej miejscowości 
zaliczają przede wszystkim ciszę 
i spokój. Uważają, że naprawdę 
można się tu zrelaksować 
i odpocząć od miejskiego zgiełku, 
którego co raz więcej również poza 
miastem. Mają blisko do Słupska, 
Parku Wodnego i zaraz obok pr-
zebiega obwodnica, dzięki czemu 
szybko można dostać się na drogę 
w kierunku Gdańska czy Kosza-
lina, omijając miasto. Miejscowość 
cały czas się zmienia. Prowadzone 
są kolejne inwestycje. O walory 
estetyczne Wieszyna dbają sami 
mieszkańcy, korzystając z funduszu 
sołeckiego. W zeszłym roku m.in.  
ogrodzili i doposażyli plac zabaw. 
W tym roku mają zamiar dokupić 
kolejne elementy. Podobnie jest 
ze świetlicą. Pieniądze z funduszu 
przeznaczane są np. na zakup 
sprzętu.

Ostatnią gminną inwestycją na 
terenie Wieszyna było oddanie do 

Wroniszewska, opiekunka świetlicy. 
- Dzieci chętnie uczestniczą 
w zajęciach przez cały rok. Organi-
zujemy również wyjazdy. Jeździmy 
na kręgle czy na basen.

zespołowa praca się opłaca
Każda miejscowość korzys-

ta z pieniędzy z tzw. funduszu 
sołeckiego. W Wieszynie te 
pieniądze, podobnie do pozostałych 
miejscowości, w sporej części 
przeznaczane są na organizację 
imprez i turniejów. Kilka razy 
w roku mieszkańcy stają w szran-
ki z reprezentacjami sąsiednich 
miejscowości lub uczestniczą w za-
wodach o znaczeniu ponadlokalnym. 
Jeżeli chodzi o współzawodnictwo 
sportowe zawsze organizowany 
jest turniej siatkówki, na który za-
praszane są sołectwa z najbliższej 
okolicy. Sami też jeżdżą do 
zaprzyjaźnionego Redzikowa na 
turnieje piłki nożnej.

Od dwóch lat sołectwo Wieszy-
no przygotowuje wieńce dożynkowe. 
Okazało się, że mieszkańcy mają 
sporo talentu, bo oba wieńce 
zdobyły I miejsce na gminnych 
dożynkach. W 2012 roku był to wie-
niec konwencjonalny, w 2013 roku 
powstał wieniec niekonwencjonalny 
w postaci kombajnu.

Nie była to prosta konstruk-
cja. Przez około 1,5 miesiąca 
spotykaliśmy się na świetlicy 5, 
6 razy w tygodniu, spędzając 
kilka godzin nad tworzeniem tego 
arcydzieła. - wspomina sołtys 
– Ważne jest zaangażowanie 
mieszkańców, żeby miejscowość 
wypadła jak najlepiej na terenie 
gminy.

Wieniec jest zbyt duży i nie 
znalazł swojego miejsca na 
świetlicy, dla tego podjęto decyzję 
o umieszczeniu go w Gospodarst-
wie Rolnym Rędzina, przekazując 
wieniec Michałowi Duszkiewiczowi, 

Państwowego Gospodarstwa Rol-
nego, którego powierzchnia w 1950 

r. wynosiła 874 ha. Po upadku 
PGR w miejscowości 

powstało Gospodarst-
wo Rolne Rędzina 
funkcjonujące do dziś.

Świetlica – cen-
trum rozrywki

W domach, w starszej 
części Wieszyna 
mieszkają głównie 
rdzenni mieszkańcy 

miejscowości. Do bloków, 
które są trochę młodsze, 

wprowadziły się rodziny gł. spo-
za Wieszyna.

- Kiedy wprowa-
dziłem się tutaj 14 lat 

temu można było 
jeszcze czasem 
odczuć podział 

Wieszyna na bloki 
i domy. Dzisiaj na 

szczęście taki podział się 
już zatarł. - mówi Andrzej Ślefarski, 
sołtys Wieszyna. - Teraz dodatkowo 
obie części łączy świetlica wiejska, 
która stoi w centrum miejscowości.

Odkąd powstała świetlica, 
miejscowość odżyła. Najwięcej 
wydarzeń w Wieszynie koncen-
truje się właśnie tutaj. W ciągu 
roku odbywa się szereg imprez 
okolicznościowych, w których 
uczestniczą mieszkańcy. Na co 
dzień ze świetlicy korzystają dzieci, 
uczestnicząc w zajęciach manual-
nych i ruchowych. Ponadto orga-
nizowane są spotkania z przedsta-
wicielami ważnych zawodów.

- Odwiedza nas pan dzielnicowy 
i przypomina o zasadach bezpiecz-
nego poruszania się po jezdni oraz 
prowadzi pokaz samoobrony. Dzieci 
cieszą się, że mogą użyć kajdanek. 
Zapraszamy ratowników medyc-
znych, którzy uczą pomocy przed-
medycznej. - wymienia Kamila Gil – 

Historia
Nazwa Vesino wystąpiła 

w źródłach po raz pierwszy w 1284 
r. Pierwotnie była to ulicówka, którą 
Mestwin II podarował Piotrowi Glau-
basowi. 

Nieco później połowa wsi, 
podobnie jak pobliskie Redziko-
wo, stało się lennem von Woy-
tenów, a potem von Sornnitzów 
i von Krockowów. Wśród starych 
drzew, w XV w. wybudowano 
istniejący do dziś gotycki kościół. 
Jego wschodnią ścianę zdobią 
okrągłe blendy pomiędzy oknami. 
Znajdująca się we wnętrzu kościoła 
ambona pochodzi z połowy XVII w. 
W oknach świątyni umieszczono 
witraże, przedstawiające herby 
von Massowów, von Bandemerów, 
von Wodtków i von Collreppów. 
Rok 1947 wiąże się z powstaniem 

Wieszyno: 
Blisko miasta, daleko od hałasu

PRezentacja SołectW

Stan ludności na koniec roku 
2013 to 253 osoby. W 1994 roku 
mieszkało tutaj 186 osób. Najstarszy 
mieszkaniec urodził się w 1930r.

wieszynO w liCzbaCH

Pani Jola:
Mieszkam tutaj od urodze-

nia. Tutaj jest mój dom rodzinny. 
Mieszka jeszcze ze mną syn 
i też raczej nie myśli o przepro-
wadzce gdzie indziej, ale to jego 
decyzja. Miejscowość cały czas 
zmienia się na lepsze. Duża 
w tym zasługa sołtysa.

zDanieM MieSzkańCÓW

Marian Góra
17 maja 1958 roku 

wprowadziłem się z żoną do 
Wieszyna. Rok wcześniej 
wzięliśmy ślub i szukaliśmy 
swojego miejsca, a pochodzimy 
z Zamojszczyzny. Różnie 
bywało przez te lata ale ogólnie 
dobrze nam się tutaj mieszka. 
Dzisiaj już jesteśmy na emery-
turze. Dla nas najważniejsze jest 
żeby zdrowie dopisało.

do Wieszyna prowadzi wąska droga biegnąca z Redzikowa. jadąc obwodnicą Słupska w kierunku 
Gdańska mijamy Wieszyno po prawej stronie.
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port. Zespół składający się z przed-
stawicieli wszystkich samorządów  
powiatu słupskiego planuje 
komunikację zbiorową w powiecie. 
Jednostką nadzorującą jest Sta-
rostwo Powiatowe w Słupsku. Po-
winno to dać w przyszłości dobre 
efekty i dostosowanie komunikacji 
w regionie do rzeczywistych potrzeb 
pasażerów.

linii nr 11 spodziewajmy się dużych 
zmian w kursowaniu linii nr 4, gdyż 
obecny rozkład nie uwzględnia 
w pełni funkcjonowania Parku Wod-
nego Redzikowo oraz powstających 
zakładów w strefie ekonomicznej.

Ważną informacją dla 
korzystających z komunikacji 
zbiorowej jest powołanie specjal-
nego zespołu planującego trans-

cja obiecała jednak, że wprowadzi 
poranne i popołudniowe kursy 
bezpośrednie do Krępy.

Kolejne zmiany czekają nas 
prawdopodobnie w maju. Zarząd 
Infrastruktury Miejskiej pracuje nad 
przebudową rozkładu, która na pew-
no będzie uwzględniać dotychcza-
sowe połączenia realizowane przez 
PKS. Oprócz dostosowania trasy 

– Robimy jednak co w naszej 
mocy. Po interwencji pani wójt, 
Zarząd Infrastruktury Miejskiej 
uruchomił dodatkowe połączenia.

Co prawda kursy wymuszają 
przesiadkę w Głobinie, ale to jedyne 
rozwiązanie, na szczęście chwilowe. 
Po 15 lutego rozkład ma się zmienić. 
Nie wiemy jak będzie wyglądał, to 
zależy od słupskiego ZIMu. Dyrek-

Niedawno PKS Słupsk zawiesił 
swoje kursy, które wykonywał na 
trasie biegnącej przez Krępę. Jako 
przyczynę, przedsiębiorstwo po-
daje nierentowność tych połączeń. 
Ucierpieli na tym Słupszczanie 
i mieszkańcy Krępy.

Decyzja PKSu bardzo nas 
zaskoczyła – mówi Bernard Rybak, 
Zastępca Wójta Gminy Słupsk 

StRefa SPRaW SPołecznych

Zmiany w kursowaniu autobusów
ostatnio w lokalnych mediach poruszony został problem Słupszczan, którzy przez zawieszenie połączeń 
realizowanych przez PKS, stracili jedyne połączenie do pracy w Krępie Słupskiej.

w Jezierzycach ma pełne ręce ro-
boty. Nic nie stoi na przesz-kodzie 
żeby część ich zleceń przejęła 
Spółdzielnia Socjalna „Bociek”. - 
tłumaczy Barbara Dykier, Wójt Gmi-
ny Słupsk – Oba przedsiębiorstwa 
nie stanowią dla siebie konkurencji. 
Bez problemu mogą się uzupełniać.

W momencie oddania tego 
numeru gazety gminnej do druku, 
spółdzielnia już mogła rozpocząć 
działalność. Według założeń pro-
jektu, nowe przedsiębiorstwo musi 
funkcjonować na rynku przez rok. 
Mimo tego, zarząd już dzisiaj myśli 
o możliwości rozwoju i kontynuacji 
działalności.
- Zachęcamy do kontaktu firmy, 
instytucje jak i osoby prywatne 
nie tylko z terenu gminy, chcące 
skorzystać z usług Spółdzielni 
Socjalnej „Bociek” - dodaje Sa-
bina Woźniak – Jesteśmy w stanie 
zaoferować szeroki wachlarz usług 
przy konkurencyjnej cenie. Intere-
suje nas również stała współpraca.

Mamy nadzieję, że 
nowopowstałej spółdzielni będzie 
wiodło się jak najlepiej, dzięki cze-
mu pracę będzie mogło otrzymać 
więcej mieszkańców gminy Słupsk.

może być przeznaczona na inwesty-
cje (np. na zakup niezbędnego 
sprzętu). Dodatkowo przez 6 
miesięcy, spółdzielnia będzie 
otrzymywać wsparcie pomostowe, 
które może być przedłużone o kolej-
ne pół roku. Głównym przedmiotem 
działalności będzie utrzymanie 
czystości w miejscowościach oraz 
prace melioracyjne
- Zakład Gospodarki Komunalnej 

Przed nami jeszcze kilka drob-
nych formalności związanych 
z rejestracją spółdzielni socjal-
nej i będziemy mogli rozpocząć 
działalność. - mówi Sabina Woźniak 
z Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej, menedżer spółdzielni 
i członek zarządu.
Spółdzielnia Socjalna Bo-
ciek otrzymała dofinansowanie 
w wysokości 120 000 zł. Ta kwota 

zarząd, uchwalono statut i wybra-
no nazwę: Spółdzielnia Soc-
jalna „Bociek”.  W pierwszym 
roku działalności, spółdzielnia 
będzie działać dzięki funduszom 
pochodzącym z Unii Europej-
skiej. Wniosek o dofinansowanie 
przeszedł wstępną weryfikację 
i został zaakceptowany.

-Otrzymaliśmy już wpis do Kra-
jowego Rejestru Sądowego. 

Jest to stosunkowo młoda 
forma działalności gospodarczej. 
W gminie Słupsk też poczynio-
no starania o założenie takiej 
spółdzielni, dzięki czemu przyna-
jmniej 6 osób będzie mogło znaleźć 
zatrudnienie w pełnym wymiarze 
czasu. Członkami założycielami 
spółdzielni są Gmina Słupsk i 
Stowarzyszenie “Nasza Krępa”. Do 
tej pory powołano sześcioosobowy 

strefa inwestycji

Bociek da pracę mieszkańcom gminy Słupsk
dzięki programowi koordynowanemu przez Pomorską agencję Rozwoju Regionalnego w całym regionie 
może powstać 11 spółdzielni socjalnych.

BocIEKsocjalna
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● Justyna Bajak (7)
Spośród pełnoletnich kandy-

datek zaproszenia otrzymały:
● Ewa Rybak (22)
● Marzena Skibińska (24)
● Paulina Kantak (25)

Ponadto zaproszenia na półfinały 
wojewódzkie otrzymały prawie 
wszystkie pozostałe dziewczęta. 
Półfinały odbędą się w kilku miejs-
cach, tam bez wcześniejszych 
castingów pojawią następujące 
panie:

W Gdańsku:
●  Karolina von Lonski (1)

W Lęborku:
● Adriana Bastek (2)
● Anna Wełnicka (21)
● Kamila Bętlewska (23)

W Bytowie:
● Magda Dorawa (5)
● Agata Mikołajczyk (6)
● Andżelika Sandak (9)
● Natalia Dermańska (11)
● Agnieszka Pieczykolan (26)
● Martyna Gierszewska (27)

Finał Wyborów Miss Ziemi Po-
morskiej odbędzie się 31 maja 2014r. 
na hali sportowo – widowiskowej 
w Jezierzycach. Cieszy fakt, że obec-
na będzie tam reprezentantka naszej 
gminy – Agata Bazyk z Gałęzinowa. 
Agata rok temu również dostała się 
do finału wojewódzkiego, zdobyła 
w nim nagrodę Miss Publiczności 
i mamy nadzieję, że przynajmniej taki 
wynik uda jej się powtórzyć w tym 
roku.

Przed halą basenową stawiło się 
18 pań. Były oceniane w 2 katego-
riach wiekowych, 15 – 18 i 18 – 25 lat. 
W młodszej grupie zaprezentowało 
się 11 kandydatek, a w starszej 7.

Na trybunach w hali basenowej 
Parku Wodnego Redzikowo zasiadło 
ponad 100 widzów podziwiających 
damskie wdzięki. Dziewczyny 
na początek zaprezentowały się 
w sukienkach koktajlowych. Oprócz 
przejścia przed publicznością i jury, 
każda z nich musiała powiedzieć 
kilka zdań o sobie. W kolejnej części 
kandydatki wychodząc na wybieg 
przy basenie, prezentowały się je-
dynie w strojach kąpielowych. Os-
tatnim etapem zmagań, były indy-
widualne rozmowy z jury. Dziewczęta 
musiały odpowiedzieć na różne py-
tania zadawane przez komisję, było 
o tyle łatwiej, że rozmowy odbywały 
się za zamkniętymi drzwiami. Po 
blisko godzinie jury oraz kandydatki 
wrócili do hali basenowej, na której 
już czekał komplet widzów i tam 
nastąpiło ogłoszenie wyników.

Miłym zaskoczeniem i potwier- 
dzeniem wysokiego poziomu 
redzikowskiego castingu było przyz-
nanie aż 3 zaproszeń, w każdej z kate- 
gorii wiekowej, na wojewódzki finał 
wyborów. Dzięki temu w kategorii 
nastolatek zaproszenie otrzymały 
(w nawiasach numery, z którymi 
startowały kandydatki):
● Agata Bazyk  (3)
● Katarzyna Szpakowska (4)

konkurencji będzie można nie-
bawem sprawdzić na stronie in-
ternetowej Urzędu Gminy Słupsk 
oraz Gminnego Ośrodka Kultury. 
Mamy nadzieję, że w imprezie 
wezmą udział wszystkie 33 
sołectwa z terenu gminy.

Po sukcesie Letniego 
Turnieju Sołectw postanowiono 
zorganizować jego zimową edycję. 
Już dziś zapraszamy do hali wido- 
wiskowo - sportowej w Jezierzy-
cach dnia 9 marca. Szczegóły 
imprezy, regulamin oraz listę 

Piękne dziewczyny zjechały do Redzikowa
castingi do wyborów miss Polski rozpoczynają się w całej Polsce już na początku roku. Gospodarzem jed-
nego z pierwszych etapów wyborów jest Park Wodny Redzikowo.W tym roku redzikowski casting odbył 
się w sobotę 1 lutego. 

Zimowy Gminny 
Turniej Sołectw

strefa iMPrez

strefa iMPrez

 Trzy nastolatki, które zobaczymy w finale wojwódzkim w Jezierzycach

Te trzy panie już zapewniły sobie szansę na zdobycie korony Miss Ziemi Pomorskiej

Prezentacja w bikini zawsze cieszy się największym zainteresowaniem publiczności
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runków dla niego. Koń pozostaje pod 
naszą opieką. Jeżeli właściciel jest 
niedoświadczony, oferujemy mu wte-
dy pełne przeszkolenie obchodzenia 
się z koniem.

ngnż: Życzymy więc jak 
największej liczby klientów 
korzystających z bogatej oferty 
Ośrodka Jeździeckiego Amazonka. 
Dziękuję za rozmowę.

DS: Dziękuję.
kM: Dziękuję.

ośrodek Jeździecki amazonka 
oferuje:

● Nauka jazdy konnej dla 
początkujących, średnio zaawan-
sowanych i zaawansowanych
● Jazdy indywidualne i grupowe
● Wyjazdy w teren
● Zajęcia w stajni, obejmujące 
pielęgnację i opiekę nad końmi
● Nauka lonżowania i pracy 
z koniem z ziemi
● Zajęcia teoretyczne
● Szkolenie podstawowe 
jeźdźca i konia
● Przygotowanie do odznak 
jeździeckich
● Korekta koni trudnych
● Oprowadzanki na kucyku dla 
dzieci
● Sesje zdjęciowe z końmi
● Doradztwo przy zakupie koni
● Hotel dla koni
● Ogniska i wiele innych zabaw 
i atrakcji towarzyskich

kontakt:
Bierkowo (5km od Słupska)
ul. Grodzka 86
telefon: 697 804 093, 724 998 123

ngnż: Jak duży teren dostępny 
jest dla koni?

DS: Mamy ponad 6 ha wolnej 
przestrzeni, na której konie mogą się 
wybiegać, a to bardzo ważne, by koń 
był zdrowy i prawidłowo się rozwijał.

ngnż: Opieka nad końmi musi 
pochłaniać dużo czasu. Jak wiele 
osób pracuje w Ośrodku Jeździeckim 
Amazonka?

DS: Rzeczywiście konie 
wymagają opieki całą dobę. Jako 
właściciel zawsze jestem na miejscu.

kM: Ja natomiast spędzam 
z końmi każdą wolną chwilę. Ciężko 
powiedzieć ile czasu, bo tej pracy 
nie da się zamknąć w ramach cza-
sowych. Zresztą każdego dnia ten 
czas jest różny. Jestem certyfikowaną 
instruktorką rekreacji ruchowej oraz 
instruktorką szkolenia podstawowe-
go Polskiego Związku Jeździeckiego. 
W najbliższym czasie chcę zrobić 
również kurs hipoterapii żeby jeszcze 
bardziej wzbogacić ofertę. Staramy 
się sami sobie poradzić z codzien-
nymi obowiązkami. Pozostajemy 
również w stałym kontakcie z ko-
walem, weterynarzem oraz psycholo-
giem konnym, który czasami okazuje 
się niezbędny.

ngnż: Czym jest oferta hotelu 
dla koni?

DS: Hotel dla koni możemy 
zaproponować każdemu kto 
musi wyjechać i nie ma gdzie 
zwierzęcia zostawić. Gwarantujemy 
doskonałe warunki, fachową opiekę 
i ekologiczną paszę własnej produk-
cji. 

kM: Z hotelu dla koni może także 
skorzystać każdy kto chciałby kupić 
konia, ale nie ma odpowiednich wa-

ngnż: Czego będzie mogła 
nauczyć się osoba, która skorzysta 
z oferty ośrodka jeździeckiego Ama-
zonka?

kM: Praktycznie wszystkiego 
od podstaw. Chcemy zaoferować 
naukę dla każdego. Dla tych, którzy 
nigdy nie obcowali z końmi jak 
i dla tych, którzy już mają pewne 
doświadczenie a także dla zaawan-
sowanych uczniów. Między innymi 
będziemy uczyć mowy ciała koni, bo 
te zwierzęta wyrażają swoje potrze-
by za pomocą pewnych gestów. To 
daje nie tylko ciekawe doświadczenie 
i umiejętność ale jest ważne dla 
zachowania bezpieczeństwa w kon-
takcie z koniem. Pamiętajmy, że koń 
to zwierzę płochliwe. Oczywiście 
będziemy szkolić w zakresie jazdy 
i skoków przez przeszkody. Myślimy 
o zawodach i konkursach tak by 
każdy jeździec mógł sprawdzić 
swoje umiejętności w zdrowej, spor-
towej rywalizacji. Kolejną rzeczą jest 
podejście do konia i praca z koniem, 
pielęgnacja oraz opieka nad nim 
– tutaj należy podkreślić opiekę 
kowalską i weterynaryjną. Najogól-
niej rzecz biorąc chcemy nauczyć 
odpowiedzialności za konia. 

Dla tych, którzy szukają innych 
atrakcji chcemy zaoferować wyjazdy 
w teren, wyjazdy nad morze, dojazd 
np. na urodziny lub zorganizowanie 
urodzin na terenie ośrodka.

DS: W najbliższym czasie 
będzie też możliwość wynajęcia bry-
czki i np. na swój ślub. Myślimy też 
o zakupie sani i organizacji kuligów. 
Ponadto współpracujemy ze stu-
diem fotograficznym pani Widzisz-
Szczebiotko. Zdjęcia mogą odbywać 
się u nas lub w plenerze.

kM: Naszym nadrzędnym 
celem jest pokazanie ludziom, że 
konie to nie jest rozrywka tylko 
dla bogatych. Jesteśmy na etapie 
dopełniania formalności związanych 
z programem Karty Dużej Rodziny, 
którego partnerem będziemy.

kM: Na razie pojawiły się nowe 
konie. Teraz mamy ich dziewięć. 
Przed nami sporo pracy polegającej 
na odnowieniu budynków, w których 
trzymamy konie. To niestety wymaga 
sporego wkładu finansowego więc 
na pewno prace remontowe będą 
trwały długo. Pierwszą rzeczą o jaką 
zadbaliśmy jest bezpieczeństwo 
koni, które już posiadamy oraz dzie-
ci, które się nimi zajmują.

ngnż: Jakie zajęcia aktualnie 
odbywają się w ośrodku?

kM: Mamy już stałych swoich 
jeźdźców, którzy jak tylko obudzą 
się, pędzą do stajni. Dwie dziew-
czynki w trakcie ferii chodziły tutaj na 
pieszo ze Słupska. Mamy również 
uczniów, którzy przyjeżdżają do nas 
na określoną godzinę i uczą się. 
Nie jest to tylko nauka jazdy kon-
nej, ale przede wszystkim nauka 
prawidłowego obchodzenia się 
z koniem, humanitarnego podejścia 
do koni, delikatności. Staramy się 
zarazić ich taką pasją i miłością do 
tych zwierząt jak nasza.

ngnż: To ilu klientów już posia-
dacie?

kM: Jest za wcześnie żeby 
mówić o klientach, bo tak naprawdę 
przygotowujemy dopiero ofertę. 
Niedawno pojawiła się nasza pier-
wsza reklama. Możemy już jednak 
teraz zagwarantować, że oferta 
będzie tak bogata, żeby każdy mógł 
znaleźć coś dla siebie. Chcemy 
każdemu umożliwić to zbawienne 
obcowanie z końmi, relaks, kontakt 
z naturą, wyciszenie i oderwanie od 
codziennych problemów. Może nie 
każdy wie ale jazda konna ma wiele 
zalet. Przede wszystkim uczy koor-
dynacji ruchowej, wzmacnia aparaty 
ruchu, wycisza, wzmaga pewność 
siebie, wyzbywa kompleksów przez 
podwyższenie hormonów szczęścia, 
poprawia zdolność koncentracji 
i skupienia się, poprawny dosiad  
wzmacnia mięśnie kręgosłupa 
i stawy, pozwala odstresować się.

Na terenie gminy Słupsk znaj-
duje się kilka stadnin, dzięki którym 
można spędzić czas wolny ucząc 
się jazdy konnej i pielęgnacji tych 
zwierząt. Do tej pory chyba naj- 
bardziej znaną stadniną była ta 
z Redzikowa. Kilka miesięcy temu 
pisaliśmy o młodych pasjona-
tach, którzy przybyli aż ze stoli-
cy żeby otworzyć swój ośrodek 
w Karzcinie. Ponadto większość 
mieszkańców gminy pewnie koja-
rzy choćby stadninę z Wielichowa. 
Kolejny ośrodek został otwarty 
w Bierkowie. Chociaż tak naprawdę 
został reaktywowany. Czym różni 
się od pozostałych na terenie 
gminy Słupsk? Zapytaliśmy o to 
właściciela – Dominika Szerszenia 
oraz instruktorkę jazdy konnej – 
Katarzynę Mikołajczuk.

nasza gmina nasze życie: 
Ośrodek jeździecki Amazonka nie 
jest nową działalnością w Bierko-
wie?

Dominik Szerszeń: Nie. 
Ośrodek założył mój ojciec w ‘91 
roku. Po jego śmierci, przez pięć lat 
nic tutaj się nie działo. W tym czasie 
jednak wciąż zajmowałem się 
końmi, które znajdowały się tutaj. Na 
początku minionego roku podjąłem 
starania o reaktywację działalności 
ośrodka jeździeckiego.

katarzyna Mikołajczuk: Wra-
camy do korzeni. Co ciekawe –  
2 konie spośród tych, które posia-
damy są tutaj praktycznie od 
początku istnienia stadniny. Są to 
polskie konie: Tuchola i Tajga. Pier-
wsza ma 28 lat, druga 19. To sporo 
jak na wiek konia, chociaż trzeba 
przyznać, że polskie konie żyją sto-
sunkowo długo. Te, jak i pozostałe 
konie zostaną z nami już do końca, 
zapewniamy im godziwe warunki na 
emeryturze. (śmiech)

ngnż: Co nowego pojawiło się 
i co pojawi się w reaktywowanym 
ośrodku jeździeckim Amazonka?

strefa inwestycjistrefa inwestycji

Pędzą konie po Bierkowie
ośrodek jeździecki amazonka to kolejna w gminie Słupsk 
oferta spędzania czasu wolnego z koniem lub na koniu.

Jazda konna ma wiele zalet. Dzieci uwielbiają kontakt z tymi zwierzętami.
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w ogólnych 3 punktach:
● Organizacja imprez, spotkań i fes-
tynów
● Estetyzacja miejscowości
● Doposażenie świetlicy

Sołectwa zaplanowały również 
inne wydatki. Będziemy informować 
w ciągu roku o naj-ciekawszych 
z nich.

Jak widać w powyższym 
zestawieniu, fundusz sołecki może 
służyć jako bardzo przydatne 
kieszonkowe. Warto też brać udział 
w planowaniu podziału środków aby 
mieć wpływ na to jak będzie zmieniać 
się Twoja miejscowość!

świetlicy czy zamontować kolejny 
punkt oświetleniowy w miejscowości. 
Dobrze przemyślane wydatki 
pozwalają sukcesywnie upiększać 
miejscowość, czy gromadzić sprzęt, 
narzędzia itp.

Przyjrzeliśmy się wydatkom 
w 2013 roku i wiemy na co mieszkańcy 
decydowali się wydać pieniądze 
z funduszu sołeckiego. 

W zestawieniu zostały przed-
stawione najważniejsze wydatki. 
Wszystkie sołectwa przeznaczyły 
fundusze na organizację imprez 
i festynów. Wszystkie planowane 
działania na rok 2014 zawierają się 

Nie każde sołectwo otrzymuje 
taką samą pulę do dyspozycji. Ta 
uzależniona jest od liczby ludności. Kto 
decyduje na co zostaną przeznaczone 
pieniądze? Tak na prawdę wszyscy 
mieszkańcy sołectwa. Podczas je-
siennych spotkań sołeckich, każdy  
uczestnik zebrania może zgłosić 
dowolną propozycję, która zostaje 
poddana głosowaniu. W ten sposób 
tworzy się ogólny plan najpotrzeb-
niejszych wydatków. Fundusz nie 
wystarczy na solidny remont czy 
budowę nowej drogi, ale pomoże 
zorganizować festyn, doposażyć plac 
zabaw, kupić sprzęt RTV do wiejskiej 

strefa inwestycjistrefa inwestycji

Fundusz sołecki – bardzo pomocne kieszonkowe
Każdego roku wszystkim sołectwom przyznawany jest fundusz sołecki. Są to pieniądze wyodrębnione z 
budżetu gminy. fundusz pomaga sfinansować wiele ciekawych inicjatyw.

Bierkowo
Utworzono mini park; zakupiono elementy ogrodzenia i krzewy na plac zabaw; zamontowano próg spowalniający na Alei Lipowej; drużyna piłkarska dostała nowe stroje, podobnie zespół 
Bierkowianki

Bruskowo Małe Zakupiono sztućce, serwis, szklanki i inne naczynia do świetlicy wiejskiej; zakupiono siatkę i zamontowano ogrodzenia stawu ppoż
Bruskowo Wielkie Zlecono wykonanie dokumentacji projektowej stawów i terenów wokół nich; doposażenie boiska sportowego
Bukówka Zakupiono namiot, stoły i krzesła na imprezy zewnętrzne; zakupiono 2 bujaki na plac zabaw i zagospodarowano tereny zielone
Bydlino Utwardzono teren, na którym stanęła wiata; zakupiono instalację alarmową świetlicy
Gać Zakupiono parasole ogrodowe; zakupiono i zamontowano bujaki oraz ściankę wspinaczkową
Głobino Założono 2 punkty oświetleniowe w miejscowości
Gałęzinowo Zakupiono 2 lampy oświetlenia ulicznego; dofinansowano działalność OSP
Grąsino Ogrodzono miejsce selektywnej zbiórki odpadów oraz plac zabaw; zakupiono ławkę na plac zabaw; 
Jezierzyce Zakupiono sprzęt RTV do świetlicy oraz sprzęt sportowy i różnego rodzaju gry; przy świetlicy postawiono wędzarnię; dofinansowano działalność OSP
Jezierzyce Osiedle Położono chodnik i wykonano wjazd na posesję przy ulicy Parkowej; do wyposażenia świetlicy dokupiono min. wytwornicę baniek, wytwornicę dymu, światła LED; zakupiono ławy i stoły
Karzcino Zakupiono do świetlicy min. konsolę do gier; sprzęt audio, projektor; zakupiono 6 ławek oraz 5 ławek z oparciem; utwardzono miejsca pod kontenery i pojemniki
Krępa Słupska Wstawiono bramę w miejscu rekreacyjnym; część funduszu przeznaczono na wkład własny do projektów "Małpi Gaj"i "Przyjazna Wieś"; dokupiono krzesła i stoły do świetlicy; sfinansowano 

przejazd autokaru na wycieczce Krepa – Kwidzyn – Pelplin – Gniew – Krępa
Krzemienica Do świetlicy zakupiono sztućce i naczynia oraz telewizor; ogrodzono placa zabaw; 
Kukowo Do nowopowstałej świetlicy zakupiono zmywarkę, naczynia i sztućce; ogrodzono zbiornik z gazem i zadbano o wygląd placu zabaw
Kusowo Wymieniono uszkodzoną lampę; zakupiono urządzenia siłowni zewnętrznej i placu zabaw; zakupiono kosze na śmieci; wyposażono świetlicę w konsolę do gier i drobne sprzęty elektroniczne; 

dofinansowano Klub Sportowy "Dąb Kusowo"
Lubuczewo Doposażono świetlicę i zainstalowano na niej system monitoringu oraz zakupiono zmywarkę; ustawiono barierki przy stawie; zamontowano 2 ławki i stojak na rowery
Redęcin Zakupiono stół tenisowy i sprzęt sportowy do świetlicy; zakupiono stojak na rowery, komplet ogrodowy z ławkami, ławkę i postawiono altankę; utwardzony został plac przy skrzynkach pocztowych
Redzikowo Postawiono 3 elementy siłowni zewnętrznej; postawiono wiatę rekreacyjną
Redzikowo Osiedle Zakupiono 37 sztuk ław z oparciem
Rogawica Zakupiono 4 ławki huśtawkę na plac zabaw; wymieniono rozdzielnię i lampy przy boisku;
Siemianice Zamontowano 4 tablice informacyjne i wstawiono zamki (także do pozostałych), a w jednej wymieniono szybę; zakupiono wiatę; zakupiono strój dla chóru; zakupiono sprzęt sportowy i 2 

urządzenia siłowni zewnętrznej; naprawiono ogrodzenie przy boisku; zakupiono koła tai-chi
Stanięcino Obudowano pojemniki do segregacji odpadów, ogrodzono je i wykonano nasadzenia; wykonano mapę projektową budowy chodnika
Strzelino Zakupiono gablotę na sztandar do świetlicy, projektor i inne sprzęty elektroniczne; zakupiono elementy placu zabaw i tablice z numerami budynków
Strzelinko Położono nawierzchnię asfaltową na istniejącej drodze żużlowej do świetlicy; wykonano mapy projektowe pod przyszłe inwestycje
Swołowo Zakupiono tablicę korkową do świetlicy; utwardzono i ogrodzono miejsce pod selektywną zbiórkę odpadów; zamontowano dodatkowe oświetlenie uliczne; doposażono plac zabaw; 
Warblewo Doposażono świetlicę w naczynia i obrusy; większość funduszu przeznaczono na estetyzację miejscowości
Wielichowo Doposażono świetlicę w Gałęzinowie w kuchenkę mikrofalową, suszarkę i sprzęt elektroniczny; utwardzono teren przy tablicy sołeckiej, zakupiono parasole, zestawy piknikowe i stół cateringowy
Wieszyno Ogrodzono plac zabaw obok świetlicy i doposażono go; do świetlicy zakupiono DVD oraz projektor
Wiklino Doposażono świetlicę w artykuły papiernicze do prac plastycznych, sprzęt nagłaśniający, dyktafon; dofinansowano działalność OSP
Włynkowo Poprawiono odwodnienie na terenie sołectwa; zakupiono 3 parasole ogrodowe oraz 3 ławostoły
Włynkówko Zakupiono 4 ławki i 2 śmietniki; zamontowano próg zwalniający przy Alei nad Rzeką; zakupiono sztućce i naczynia do świetlicy a także sprzęt AGD oraz sportowy i elektroniczny; oczyszczono 

staw
Wrzeście Zakupiono drzewka i krzewy w ramach estetyzacji miejscowości; rozbudowano plac zabaw o 2 karuzele; ustawiono kolejną lampę oświetleniową

Fundusz sołecki niejednokrotnie był okazją do integracji społeczności lokalnej. Na przykład  
w Bierkowie zakupione ogrodzenie placu zabaw mieszkańcy zamontowali sami.  
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6 Jakimi sprawami powinna 
zajmować się młodzieżowa 
rada gminy?
.......................................................
......................................................
......................................................
.......................................................
...................................................... 
.....................................................
7 Czy oddasz swój głos na 
kandydatów w wyborach na 
młodzieżowych radnych?
• Tak
• Nie
• Nie wiem

3   Czy wystartowałbyś w wybo-
rach do młodzieżowej rady 
gminy?
• Tak
• Nie
• Nie wiem
4  Czy młodzieżowa Rada gmi-
ny jest potrzebna?
• Tak
• Nie
• Nie wiem
5  Ilu młodych radnych będzie 
miała młodzieżowa rada gminy 
Słupsk?
.................................................

1  Czym jest młodzieżowa rada 
gminy?
.................................................
..................................................
.................................................
.....................................................
.....................................................  
.....................................................  
2 Jaki charakter względem 
dorosłej rady posiada mło-
dzieżowa rada gminy?
• konsultacyjny
• nadzorujący
• wykonawczy
• nie wiem

dostarczyć w następujacych for-
mach:

- Wyciętą i wypełnioną ankietę 
można przesłać na adres:

Urząd Gminy Słupsk
ul. Sportowa 34
76-200 Słupskiego
Zeskanowaną, wypełnioną 

ankietę można przesłać mailem na 
adres promocja@gminaslupsk.pl

Ankieta jest również do pobra-
nia ze strony internetowej Urzędu 
Gminy Słupsk www.gminaslupsk.pl

Zachęcamy do konsultacji

Na terenie dawnego poli-
gonu wojskowego w Płaszewku 
w najbliższym czasie rozpoczną się 
prace mające na celu uzbrojenie 
tego terenu. Ostatnio został zle-
cony podział gruntów, teraz przy-
gotowywany jest przetarg, w którym 
wyłoniony zostanie wykonawca 
uzbrojenia. Prace rozpoczną 
się w najbliższych miesiącach, 
a zakończą w przyszłym roku. Teren 
inwestycyjny w Płaszewku można 
obejrzeć z lotu ptaka na panoramie 
sferycznej. W tym celu należy wejść 
na stronę internetową Urzędu Gmi-
ny Słupsk (www.gminaslupsk.pl), 
tam przejść do zakładki mapy 
gminy>panorama sferyczna. W to 
samo miejsce przeniesiecie się 
skanując jeden z kodów umie-
szczonych na ostatniej stronie tego 
wydania gazety gminnej.

Do dyrektorów wszystkich 
szkół w gminie zostało wysłane 
pismo wraz z ankietą. Kierownicy 
placówek oświatowych zostali po-
proszeni o przeprowadzenie anki-
ety, która ma wykazać czy wśród 
młodzieży istnieje zainteresowanie 
powołaniem Młodzieżowej Rady 
Gminy i czy młodzi ludzie w ogóle 
chcieliby uczestniczyć w takim pro-
jekcie. Państwo również możecie 
wyrazić swoją opinię wypełniając 
taką ankietę, którą drukujemy 
obok. Wypełnioną ankietę można 

Wiadomości z uRzędu

Wiadomości z uRzędu

Młodzieżowa Rada Gminy 
– zdecyduj sam
jak już informowaliśmy w poprzed-
nich wydaniach gazety gminnej, trwają 
prace nad utworzeniem młodzieżowej 
Rady Gminy. ty też możesz zdecydować 
czy taki organ jest nam potrzebny.

ankieta
badająca wiedzę mieszkańców na temat działalności Młodzieżowej Rady gminy

Urząd Gminy Słupsk

Uzbrojenie terenów w Płaszewku

drogi o długości około 1,8 km, sieć 
wodociągowa około 3,1 km, sieć 
kanalizacji sanitarnej około 3,2 
km, sieć kanalizacji deszczowej 
około 1,9 km, oświetlenie drogowe 
obejmujące około 52 punkty 
świetlne.

Planowany termin zakończenia 
zadania to czwarty kwartał 2015 
roku.

izacji Projektu wynosi:
 18 048 871,22 Pln.

Dofinansowanie wynosi:
 9 120 545,85 Pln.

Wkład własny Gminy Słupsk 
wynosi 8 928 325,37 PLN.

Projekt obejmuje uzbrojeniem 
terenu pod inwestycje o powier-
zchni około 35,5 ha znajdującego 
się w obrębie Płaszewko. W ramach 
uzbrojenia wykonane zostaną: 

Gmina Słupsk przystąpiła 
do realizacji projektu pn.: „Uz-
brojenie terenów inwestycyjnych 
w miejscowości Płaszewko – 
Gmina Słupsk, na który podpisała 
umowę o dofinansowanie nr PO 
IG. 06.02.02-00-003/12-00 w dniu 
20 listopada 2013r. Projekt jest 
współfinansowany ze środków 
Programu Operacyjnego Innowa-
cyjna Gospodarka 2007 – 2013, 

Oś priorytetowa 6 Polska na rynku 
międzynarodowym, Działanie 6.2 
Rozwój sieci centrów obsługi in-
westorów i eksporterów oraz powsta-
nie nowych terenów inwestycyjnych, 
Poddziałanie 6.2.2. Wsparcie 
działań. studyjno – koncepcyjnych 
w ramach przygotowania terenów 
inwestycyjnych dla projektów in-
westycyjnych.

Całkowity szacowany koszt real-

Fundusze Europejskie – dla rozwoju innowacyjnej gospodarki

Projekt współnansowany ze srodków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Programu Operacyjnego Innowacyjna Gospodarka

W Głobinie, tuż przy obwodnicy Słupska usytuowany jest teren inwestycyjny gminy Słupsk. Kolejna 
lokalizacja dla przedsiębiorców przygotowywana jest praktycznie po drugiej stronie drogi



15

W najbliższej kolejce, ktróra za-
planowana jest na niedzielę 9 lu-
tego, zmierzą się drużyny:
● 11.00 -  Starosielski - Redęcin
● 12.30 - Mader Fax  Bukówka -  
UG Słupsk
● 14.00 - Jezierzyce Os. - Strzelino
●  Żółfiki.pl - pauzuje

O terminach następnych kole-
jek Amatorskiej Ligi Siatkówki 
będziemy informować na stronach 
internetowych:
www.gminaslupsk.pl oraz 
www.hala-jezierzyce.pl
Serdecznie zapraszmy na nasze st-
rony oraz obserwowania rozgrywek 
siatkarskich.

drużyna mecze pkt. sety
Żółfiki.pl 3 9 9:0
Starosielski 4 8 9:5
Redęcin 3 5 6:5
Jezierzyce Os 4 5 6:8
UG Słupsk 3 4 7:8
Strzelino 3 4 5:6
Mader Fax 
Bukówka

4 1 2:12

Trwa sezon Amatorskiej Ligi 
Siatkówki, której poziom jest bard-
zo wyrównany i żadna z drużyn 
tanio skóry tutaj nie sprzedaje. Po 
każdej kolejce następują spore ro-
szady w tabeli. Gracze rywalizują ze 
sobą kilka razy w miesiącu, zwykle 
w niedzielę. 2 lutego 2014r. roze-
grana została IV kolejka zmagań. 

StRefa SPoRtu

Siatkarze amatorzy walczą o punkty

Siatkarze amatorzy w akcji.

W meczach padły następujące 
wyniki:

Starosielski – Mader Fax Buków-
ka 3:0  (25:15, 25:13, 25:22)

Jezierzyce Os. – UG Słupsk 2:3 
(22:25, 23:25, 25:15, 25:22, 14:16)

Żółfiki - Strzelino 0:3 
(24:26, 17:25, 14:25) 
Tabela rozgrywek po tej kolejce:
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fortu życia. Można również wypełnić 
druk ZAP – 3, na którym aktualizuje 
się dane. 

W 2013 roku wydano 323 pakiety 
powitalne dla nowych mieszkańców. 
Najwięcej osób zameldowało się 
w następujących miejscowościach;

Siemianice 74
Włynkówko 35
Redzikowo i Krępa Słupska 25
Bierkowo 24
Wykaz miejscowości z naj-

większą ilością mieszkańców:
Siemianice 2084
Redzikowo 1521
Jezierzyce 1477
Przypominamy również iż  

16 000 mieszkaniec naszej gminy 
otrzyma w prezencie rower.

ne są środki z budżetu gminy, 
decydować jak ma wyglądać Wasza 
miejscowość. Nie zwlekaj i zamelduj 
się.

Przypominamy, iż w grudniu 
2012 roku, weszła w życie ustawa, 
dzięki której proces zameldowania 
stał się wyjątkowo szybki. Miano-
wicie nie ma już konieczności 
wcześniejszego wymeldowania się 
w jednym urzędzie, aby móc się 
zameldować w kolejnym. Wszystkie 
te czynności wykonywane są  w jed-
nym miejscu, z chwilą meldunku.

Zbliża się czas rozliczeń 
z fiskusem. Przy rozliczeniu PIT za 
rok 2013 wystarczy wskazać fak-
tyczne miejsce zamieszkania, aby 
podatek trafił tam gdzie powinien 
i przyczynił się do polepszenia kom-

świetlica. 
Dla osób, które chcą kupić 

nieruchomość w drodze rokowań 
proponujemy atrakcyjną ofertę 
kredytową. Dla nowych naby-
wców działek w Gminie Słupsk 
wprowadziliśmy możliwość za-
proponowania ceny nabycia oraz 
rozłożenia jej na raty. Pierwsza 
z nich płatna jest przed aktem no-
tarialnym i nie może być mniejsza 
niż 20% ceny nabycia. 

Gmina Słupsk. Zapraszamy. 

Miała ona na celu uświadomienie, 
jaki jest związek między mel-
dunkiem, a finansami gminy. Każdy 
nowo zameldowany mieszkaniec 
otrzymał Pakiet Powitalny oraz 
Niezbędnik Mieszkańca Gminy 
Słupsk. Liczba ludności w Gminie 
Słupsk na koniec grudnia 2013 roku 
wynosiła 15 759 mieszkańców, co 
oznacza, że w ciągu niemal roku licz- 
ba mieszkających w Gminie Słupsk 
wzrosła o 200 osób. Taka licz- 
ba oznacza, iż od czasu rozpoczęcia 
kampanii (marzec 2012) liczba za-
meldowanych mieszkańców Gmi-
ny Słupsk wzrosła o ponad 500. 
Dziękujemy. 

Przypominamy, iż kampania 
trwa cały czas.  Jeśli chcecie mieć 
Państwo wpływ na co wydawa-

Jeśli planują Państwo zakup 
atrakcyjnej działki pod budowę 
swego wymarzonego domu – Lubu-
czewo to doskonały wybór. Zloka-
lizowane w sąsiedztwie lasu piękne 
działki budowlane są idealnym 
miejscem dla ludzi ceniących sobie 
ciszę i spokój. Niewielka odległość 
od Słupska – zaledwie 6,5 km, 
dobra komunikacja to niewątpliwe 
atuty tej lokalizacji. Nieopodal pro-
ponowanych nieruchomości utwo-
rzony został plac zabaw oraz nowa 

strefa inwestycji strefa inwestycji

Tu mieszkam i płacę tu korzystam. 500 nowych 
mieszkańców w Gminie Słupsk

Gmina Słupsk 
– tu warto inwestowaćW marcu 2012 roku rozpoczęliśmy  kampanię informacyjną 

skierowaną do  niezameldowanych mieszkańców gminy 
Słupsk

jeśli planują Państwo zakup atrak-
cyjnej działki pod budowę swego 
wymarzonego domu – Lubuczewo to 
doskonały wybór. 

partner kampanii


